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SKRAĆENI ZAPISNIK  

 

8. sjednice Gradskog odbora SDP-a Zagreb 

 

Iblerov trg 9, Zagreb, petak, 9. rujna 2022., 18.00 sati 

 

Prisutni članovi/ce Gradskog odbora SDP-a Zagreb: Viktor Gotovac, Tanja Djaković, Branko 

Kolarić, Natko Novaković, Ivan Butorac, Alen Čičak, Adriano Friganović, Olgica Gavrilović, Andrea 

Gostl, Dean Joketović, Sunčana Kursan, Emir Mehdić, Filip Obradović, Mateja Poslek, Dijana Požgaj, 

Neven Saks, Davorka Moslavac Forjan, Davor Terzić, Sara Vučić, Andrea Rain, Hrvoje Rajković, 

Kristian Sikavičev 

 

Ispričani: Danijel Brkljač, Juraj Dolovčak, Fabijan Franjić, Daniela Fuček, Jozefina Gruić, Maja 

Stojanović, Marijana Mikulaš Kuzmanović, Zdravko Harmicar 

 

Ostali prisutni: 

Predsjednik Gradske skupštine Grada Zagreba i zastupnici: Joško Klisović, Dina Vasić, Renato 

Petek 

Članovi Predsjedništva SDPH: Ivan Račan, Sara Medved, 

Zastupnici u Europskom parlamentu: Tonino Picula, 

Predsjednici/predstavnici foruma GO:  

Članice i članovi Glavnog odbora: Marija Lugarić, Ljiljana Đurica, Emil Tafra, Mirjana Šimac, Lara 

Kvesić 

Predsjednici MO: Mateo Čagalj, Ines Ocvirk, Nebojša Aleksić, Matija Raos, Željko Ciganović, Petar 

Gregurić 

Predsjednici Stručnih savjeta: Milenko Horvatić, Miroslav Vidović, Hrvoje Dokoza, Jasminka 

Francki Bionda, Josip Markanović  

Ostali: Dalibor Prevendar (izvršni tajnik) 

 

Viktor Gotovac, predsjednik Gradske organizacije, otvorio je sjednicu u 18.14 sati. Prisutno je 20 od 30 

članica i članova Gradskog odbora. Predložio je sljedeći dnevni red:  

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Verifikacija zapisnika prethodne redovne (7.) sjednice Gradskog odbora 

3. Informacija o aktivnostima Gradske organizacije SDP Zagreb 

4. Informacija o radu Stručnih savjeta Gradske organizacije SDP Zagreb 

5. Plan aktivnosti Gradske organizacije SDP Zagreb u narednom periodu 

6. Aktivnosti Kluba zastupnika SDP-a u Gradskoj skupštini Grada Zagreba i rad Gradske 

skupštine Grada Zagreba 

7. Rasprava o aktualnostima i političkoj situaciji u Gradu Zagrebu 

8. Razno 

mailto:karlovacka@sdp.hr
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Ad. 1. 

 

Viktor Gotovac pozdravlja sve prisutne. Otvara raspravu o predloženom dnevnom redu. 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen u predloženom formatu.  

 

 

Ad. 2. 

 

Viktor Gotovac otvara raspravu o zapisniku prethodne (7.) sjednice Gradskog odbora. 

 

Rasprave nije bilo i Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

Ad. 3. 

 

Natko Novaković izvještava o aktivnostima GO SDP Zagreb. Objašnjava kako će se nastaviti s akcijama 

Kava s građanima među kojima je prva na redu sad dana 17. rujna 2022. u Gornjoj Dubravi. 

 

Najavljuje kako će u listopadu / studenom / prosincu rukovodstvo SDP-a Zagreb obići Mjesne 

organizacije i članstvo. Ujedno najavljuje da će Koordinacija Mjesnih organizacija biti u narednim 

tjednima. 

 

Informacije su primljene na znanje. 

 

Ad. 4. 

 

Natko Novaković daje informaciju oko Stručnih savjeta GO SDP Zagreb. Imenovani su svi predsjednici 

Stručnih savjeta. Vode se razgovori s kandidatima za funkciju predsjednika Središnjeg savjeta GO SDP 

Zagreb. 

 

Sara Medved izvještava o održavanju konstituirajuće sjednice Stručnog savjeta za zdravstvo u srpnju 

2022. 

 

Informacije su primljene na znanje 

 

 

Ad. 5. 

 

Natko Novaković ponovo najavljuje obilazak svih mjesnih organizacija i susreta s članovima . 

Najavljuje planirano predavanje potpredsjednice Hrvatskog sabora Sabine Glasovac dana 5. listopada 

2022. 

 

Viktor Gotovac pozitivno komentira održavanje roštilj-druženja u organizaciji Gornje Dubrave. 

Najavljuje inicijativu Renata Peteka „Šetnje po kvartu“. 

 

Ines Ocvirk postavlja pitanje oko organizacija referenduma o pravu na pobačaj  koji je odgođen za 

proljeće. 

Andrea Rain pita što sa mjesnim organizacijama koje su već odradile Kave s građanima. Rukovodstvo 

joj odgovara da se akcije mogu ponavljati ili se slobodno može organizirati neki drugi format druženja 

s građanima. 

 



 

3 

 

Ines Ocvirk izvještava o procesu obnove Društvenog doma u Čučerju 

 

Informacije su primljene na znanje.  

 

Ad. 6. 

 

Viktor Gotovac izvještava o aktivnostima nakon 14. i 15. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba. 

Navodi inicijative oko platforme „Zviždač“, transparentnosti rada Zagrebačkog Holdinga i javnosti 

plaća, izvještava o sastancima / razgovorima s partnerom Možemo, amandman na kodeks ponašanja u 

Gradskoj skupštini.  

 

Nadalje, navodi se inicijativa Joška Klisovića oko čišćenja Jaruna, zakonitosti rada Dimnjačarsko 

obrtničke zadruge, zabrinutost za socijalno ugrožene građane. SDP je podržao izmjene Odluke o 

mjerama roditelj odgojitelj. 

 

U 18.39 sati sjednici se pridružuje Branko Kolarić, te je kvorum 21 od 30 članova Gradskog odbora. 

 

Viktor Gotovac ističe problem kako je prijedlog novih mjera vezan uz roditelje odgojitelje tek 

prezentiran na sam dan održavanja sjednice Gradske skupštine, a prethodno nije prokomentiran sa 

koalicijskim partnerom. Izvještava kako je organizirao sastanak na tu temu s dvije udruge – HURO i 

Hrvatska mati, predstavnicima Možemo i akademskoj zajednici. 

 

Viktor Gotovac naglašava kako u ovom sazivu Gradske skupštine, Klub zastupnika SDP-a nije 

podržao samu jednu točku koju je Možemo predlagao, a sve ostale su podržane. 

 

Informacije su primljene na znanje.  

 

Ad. 7. 

 

Viktor Gotovac komentira mjeru roditelj odgojitelj. Objašnjava kako je SDP upozoravao da ukidanje 

mjere je nezakonito od početka. Komentira kako između Kluba zastupnika SDP-a i Možemo postoji 

potpuni izostanak povjerenja i informacija od strane Možemo. 

 

Navodi kako se otkazi u Zagrebačkom Holdingu provode nezakonito. Objašnjava kako je SDP-u 

objašnjeno da nema pravo upliva u rad Zagrebačkog Holdinga prema Sporazumu o suradnji. 

 

Dina Vasić pojašnjava temu oko dizanja kredita za pomoć u poslovanju Zagrebačkog Holdinga. ZGH 

se planira zadužiti za 1,8 mlrd kuna. Pojašnjava kako je odluka racionalna, ali ona kao predsjednica 

Odbora za financije je upoznata s kreditom tek noć prije sjednice Gradske skupš tine te ona prethodno 

nije imala nikakve informacije. Ističe kako su neki članovi Odbora za financije imali informacije o 

predmetnom već u 6. mjesecu, dok ona nije informirana. Objašnjava kako je Damir Bakić iz Možemo 

prekinuo sjednicu Odbora za financije. 

 

U 18.53 sati sjednici se pridružuje Andrea Gostl, te je kvorum 22 od 30 članova Gradskog odbora.  

 

Renato Petek objašnjava kako nije mogao dobiti javne podatke o poslovanju Zagrebačkog Holdinga 

iako su oni javno objavljeni. Ističe kako  u jamstvu za kredit sudužnici su Gradska plinara Zagreb, 

Gradska plinara Zagreb opskrba i Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. Tvrdi da u navedenim tvrtkama nisu 

donijete odluke o sudužništvu kredita te je pronađen novi način mimo nadzornih odbora da se ta 

odluka donese. Objašnjava kako je problem što gradski zastupnici izrađuju izvješće o radu tvrtki.  
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Branko Kolarić ističe da ga čudi što SDP nema informacije te postavlja pitanje zašto jedino SDP nema 

informacije i zašto gradski zastupnici SDP-a nemaju informaciju. Dina Vasić objašnjava kako su zbog 

bankarske tajne podaci skrivani, no ona tvrdi da to nije validno objašnjenje s obzirom da su svi podaci 

javni. 

 

Davor Terzić objašnjava problem oko nekretnine na Trešnjevci-jug gdje se radi na pogodovanju jednoj 

tvrtki za izgradnju na parceli. Radi se o tvrtki Mate Rimca, a navedeni ugovor je potpisan još dok je 

Milan Bandić bio na poziciji gradonačelnika Grada Zagreba. Pitanje oko ove nekretnine izašlo je iz 

okvira VGČ Trešnjevke-jug. Opservacija Gradskog ureda za promet je negativna prema idejnom 

elaboratu na toj lokaciji. Iako je točka maknuta sa dnevnog reda sjednice VGČ, ona je stavljena na 

dnevni red sjednice Gradske skupštine. 

 

Viktor Gotovac i Renato Petek objašnjavaju kako se u Gradskoj plinari Zagreb i Gradskoj plinari 

Zagreb opskrba poduzimaju predradnje privatizacije, iako je SDP zauzeo stav da je protiv prodaje. 

Dubinsku analizu provode HEP i Zagrebački Holding i priprema se dokumentacija, a otvorena je i  

pregovaračka soba. SDP nije imao informacije o ovim radnjama. 

 

Hrvoje Dokoza objašnjava problematiku oko nove odluke o otpadu i potencijalnih nezakonitosti. SDP 

je prevenirao neke loše prijedloge i predložio izmjene koje kasnije Možemo pripisuje sebi. 

 

Dina Vasić objašnjava kako se ide rebalans proračuna Grada Zagreba te da SDP ponovo nije uključen 

u odlučivanje. 

 

Branko Kolarić postavlja pitanje što mi možemo napraviti da budemo više informirani. Viktor Gotovac 

komentira da je svaka minuta razgovora s platformom Možemo izgubljena minuta. Viktor Gotovac 

tvrdi da Možemo laže i manipulira oko raznih pitanja i da sabotiraju. 

 

Sara Medved tvrdi da treba pronaći način komuniciranja i promijeniti ga ako treba. Postavlja pitanje 

koji je cilj našeg odnosa. Viktor Gotovac ističe da je GO SDP Zagreb nastradao od činjenja 

Predsjedništva SDPH i zapošljavanja ljudi u ZGH mimo Gradske organizacije. Predsjedništvo  SDPH 

ne bi trebalo u ovoj situaciji pomagati GO SDP Zagreb. 

 

Neven Saks ističe da postoje polit komesari u Možemo i zbog toga sporo i tromo reagiraju.  

 

Andriano Friganović ističe da je neprihvatljivo ponašanje između koalicijskih partnera. 

 

Mateja Poslek misli da prvenstvo obraćanja na sjednici imaju članovi Gradskog odbora umjesto gostiju 

i na temu da suradnje očito nema između koalicijskih partnera. 

 

Ivan Butorac postavlja retoričko pitanje -  kako surađivati s nekime tko jedno govori, a drugo misli i 

radi ili skriva informaciju. 

 

Ivan Račan komentira tvrdnju da su članovi predsjedništva SDPH načinili štetu i izjavu da je razgovor 

s Možemo izgubljeno vrijeme jer oni lažu. Tvrdi da postoje samo posljedice , bile one loše ili dobre. 

Svatko treba postupiti u skladu sa svojim uvjerenjem. Ističe da trebamo misliti o koalicijskim 

partnerima na svim sljedećim izborima za buduću lijevo liberalnu vlast. Nema trenutno drugih partnera 

za SDP osim Možemo. 

 

Mateja Poslek postavlja pitanje Ivanu Račanu vjeruje li on u SDP. On ističe da je trend u svijetu da su 

primamljivije „mlade“ opcije naspram starijih opcija. Neven Saks ističe primjer liberala u Njemačkoj 

koji su bili manjinski partneru u vladi, ali uvaženi. Neven Saks ističe kako je Dina Vasić javno 
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omalovažavana od strane Možemo, a nitko nije stao u njenu obranu. Ivan Račan objašnjava kako SDP-

a nije reagirao jer je Viktor Gotovac odgovorio da je to upućeno njemu te da nije bilo potrebe za 

reagiranjem. Viktor Gotovac tvrdi da je ključna teza bila da nije bitno što je rečeno, nego tko je 

medijski to pustio van. Ivan Račan tvrdi da je predsjedništvo SDPH zaključilo da nema potrebe 

reagirati na uvrede ako je Viktor Gotovac preuzeo to na sebe. Davor Terzić tvrdi da je takvo ponašanje 

neprihvatljivo s obzirom na izrečene uvrede. 

 

Davorka Moslavac Forjan napušta sjednicu u 19.43 sati, te je kvorum 21 od 30 članova Gradskog 

odbora. 

 

Andrea Gostl postavlja pitanje zašto je SDP uvijek tako tih i tvrdi da nas nitko ne shvaća ozbiljno. 

Iznosi svoj osobni stav da je ona kao učiteljica strukturno omalovažavana. Neće dopustiti da ju se kao 

sdpovku omalovažava i sabotira na sjednicama vijeća. Tvrdi da se ne dobivaju informacije na vrijeme 

jer se SDP ne zna izboriti za sebe. Joško Klisović tvrdi da je to posljedica neimanja koalicijskih 

sastanaka.  

 

Sunčana Kursan predlaže da se Tomislava Tomaševića pozove na Gradski odbor. 

 

Viktor Gotovac predlaže Odluku koja glasi: 

 

Socijaldemokratska partija Hrvatske (dalje: SDP) politička je stranka usmjerena suradnji sa 

političkim akterima sličnih svjetonazorskih, ideoloških i političkih određenja. 

 

Gradska organizacija Socijaldemokratske partije Zagreb (dalje: GO SDP Zagreb) stranačka je 

organizacija koja svojim djelovanjem želi stvoriti uvjete za osvajanje političke vlasti u Repub lici 

Hrvatskoj smjenom aktualne državne vlasti koja kleptokratskim, koruptivnim i nepotističkim 

djelovanjem narušava ideju vladavine prava, oštećuje institucije pravne države te u društvu dovodi u 

pitanje elemente demokratskih obilježja vlasti. 

 

U Gradu Zagrebu GO SDP Zagreb je predan suradnji sa strankama koje istinskim i iskrenim 

zajedničkim i partnerskim nastupom nastoje pomoći smjenu vlasti na nacionalnoj razini i političkim 

djelovanjem u Gradu Zagrebu sanirati društvenu štetu nastalu djelovanjem prethodnih administracija 

gradskih vlasti te žele obnašati predstavničku i izvršnu vlast na korist građana grada Zagreba. Za GO 

SDP Zagreb sve to pretpostavlja i uvažavanje ideje socijalne države, politike suvremene ljevice, te 

ljudska prava i demokratsku odgovornu vlast kao temelj političkog i društvenog djelovanja. 

 

Slijedom narečenog, a povodom iznesenog i argumentiranog u raspravi o aktualnostima političke 

situacije u Gradu Zagrebu, GO SDP Zagreb zatečeni pravni okvir, koji je prethodio izboru 

demokratski legitimnog vodstva organizacije, smatra dokazano neučinkovitim modelom u ostvarenju 

nastojanja, predanosti i političkih odrednica SDP-a. Stoga se ovom odlukom raskida pravni okvir 

ostvaren Sporazumom o programskoj suradnji i formiranju većine u Gradskoj skupštini Grada 

Zagreba od dana 16. lipnja 2021. Godine. 

 

Raskidanje predmetnog Sporazuma poduzima se i s ciljem dinamiziranja rasprave i traženja novih i 

praktičnijih modaliteta i formata suradnje sa Možemo! - političkom platformom, Zagreb je NAŠ!, 

Novom ljevicom, Zelenom alternativom: Održivi razvoj Hrvatske - ORaH u Gradskoj skupštini Grada 

Zagreba, svim razinama i tijelima vlasti Grada Zagreba. Nadalje se ovime upućuje predsjednika GO 

SDP Zagreb da o navedenom izvijesti dosadašnje partnere u Gradskoj skupštini Grada Zagreba. 

 

U razdoblju do očekivanog formaliziranja predmetne suradnje upućuje se članove Kluba SDP-a u 

Gradskoj skupštini Grada Zagreba smjerno provoditi programske i političke odrednice SDP-a te u 
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djelovanju slijediti odluke GO SDP Zagreb. U slučaju da o nekom pitanju politički stav GO SDP 

Zagreb nije zauzet, a nužno je žurno postupanje, smjernice za djelovanje Kluba SDP-a u Gradskoj 

skupštini dat će predsjednik Kluba SDP-a u Gradskoj skupštini, u konzultaciji sa vodstvom GO SDP 

Zagreba.  

 

U konkretnim okolnostima 15. sjednice Gradske skupštine Grada Zagreba to konkretno znači:  

 

TOČKA 22. - Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Zagrebački holding d.o.o. 

na dugoročno zaduživanje i refinanciranje postojećih kreditnih obveza i davanju jamstva za 

dugoročno zaduživanje (PREDLAGATELJ: Gradonačelnik Grada Zagreba): smjernice za djelovanje 

Kluba SDP-a u Gradskoj skupštini dat će predsjednik Kluba SDP-a u Gradskoj skupštini, u 

konzultaciji sa vodstvom GO SDP Zagreba. 

 

TOČKA: 27. - Prijedlog zaključka o raspisivanju javnog natječaja za osnivanje i prijenos prava 

građenja (na građevinskom zemljištu označenom kao z.k.č.br. 6673 Jarunska ulica, upisana u z.k.ul. 

9733 k.o. Trešnjevka) (PREDLAGATELJ: Gradonačelnik Grada Zagreba): Klub SDP-a u Gradskoj 

skupštini Grada Zagreba glasat će PROTIV. 

 

TOČKA 28. - Prijedlog zaključka o prihvaćanju obvezujuće ponude za zakup poslovnog objekta za 

namjenu dječjeg vrtića u Sesvetama, Vladimira Vidrića 12, za potrebe proširenja kapaciteta ustanova 

predškolskog odgoja i obrazovanja na području Gradske četvrti Sesvete (PREDLAGATELJ: 

Gradonačelnik Grada Zagreba): smjernice za djelovanje Kluba SDP-a u Gradskoj skupštini dat će 

predsjednik Kluba SDP-a u Gradskoj skupštini, u konzultaciji sa vodstvom GO SDP Zagreba. 

 

TOČKA 38. - Prijedlog zaključka o dodjeli potpora za samozapošljavanje korisnicima novčane pomoći 

Grada Zagreba za roditelja odgojitelja (PREDLAGATELJ: Gradonačelnik Grada Zagreba): Klub 

SDP-a u Gradskoj skupštini Grada Zagreba glasat će ZA. 

 

Odluka je prihvaćena većinom glasova, 2 glasa protiv ( Branko Kolarić i Sunčana Kursan) i 1 

suzdržanim (Olgica Gavrilović).  

 

Viktor Gotovac će u ponedjeljak obavijestiti koalicijskog partnera 

 

Ad. 8. 

 

Petar Gregurić tvrdi da su o navedenoj Odluci trebalo odlučivati na Odborima mjesnih organizacija. 

Viktor Gotovac je replicirao da je navedena Odluka u domeni Gradskog odbora Gradske organizacije 

SDP-a Zagreb te da on nije član Gradskog odbora. 

 

Sjednica je završila u 19.54 sati. 

 

Zapisnik sastavio: 

 

Jani Pravica 

 

predsjednik GO SDP Zagreba  

Viktor Gotovac, v.r. 


